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闪耀韩国
牛岛 | 济州岛 | 平昌 | 三陟 | 首尔

SPARKLING KOREA
UDO ISLAND | JEJU ISLAND | 

PYEONGCHANG | SAMCHEOK | SEOUL

Changdeokgung
It is a historic royal palace built in 1395 and is one of the Five Grand Palaces 
built during the Joseon Dynasty. Located in the heart of Seoul, it is one of the 
most famous palaces in South Korea and is designated as a UNESCO World 
Heritage Site.

昌德宫 
这是是一座历史悠久的皇家宫殿，建于1395年，是朝鲜王朝的王宫之一。位于首尔市
中心，是韩国最著名的宫殿之一，也是世界文化遗产。
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第1天 吉隆坡  仁川

集合于吉隆坡国际机场，飞往韩国。 

仁川 - 首尔  济州岛第2天

★汗蒸幕体验
韩国特有的蒸汽浴，人们在高温和高湿度的环境中排出毒素，促进身体
健康和放松。

涯月海岸道路
西部地区的旅游开始于驾驶涯月海岸道路沿海公路，这里是所有沿海公
路中最着名的。

第3天 济州岛  牛岛

★牛岛【含乘搭渡轮 + 岛内包车观光】【黑沙滩】【牛岛峰】
【途径西浜白沙】
一座很小的珊瑚岛。翡翠色的海水，干净澄澈，大自然的馈赠成就了这
里令人窒息的美丽景色。宛若人间仙境的画面更加使得牛岛成为一个无
数人为之神往的地方。 
※如以上行程不能前往，将改成迷宫公园和水族馆。

★休爱里自然生活公园 
将休爱里自然生活公园说成是济州岛上的“小济州”也绝非浮夸之言，它
是一处充满济州风韵的休闲公园，位于汉拿山山脚之下。

【季节限定】
2 - 3月: 杏花 | 3 - 8月: 绣球花

9 - 10月: 粉黛乱子草 | 11 - 12月: 山茶花

第4天 济州岛  首尔 - 平昌

DIY人参优格

发旺山【含缆车&天空步道】
坐落在海拔1458米之处，作为形成朝鲜半岛的腰线的山脉部分，在韩国
最高的山当中排13位。

第5天 平昌 - 三陟

江陵中央市场
※6月3日至11日的团体抵达将改为江陵端午祭。

安木海滩咖啡街【含一杯咖啡或果汁】

ARTE博物馆
位于江陵的ARTE博物馆，是数字媒体设计公司D’strict举办的第三所沉
浸式媒体艺术展览。

三陟海洋铁路自行车【4人一辆】
为韩国国内唯一的沿海铁路自行车，它在 5.4 公里长的双轨上行驶，穿
过美丽的岩石和松树林。

第6天 三陟 - 首尔

益善洞
※10月25日至11月10日之间抵达的团体，将替换为首尔城墙的银杏大道。

昌德宫
竣工于1405年的昌德宫，是依据景福宫结构而建的第二皇宫。

汉江船游

第7天 首尔

购物站：【人蔘专卖店】【护肝宝专卖店】【美容化妆品免税店】

东大门

第8天 首尔 - 仁川  吉隆坡

土产与纪念商品店

送往机场，返回温馨的家园。

符号表示：★ 含门票；游览站点

旅 行 能 培 养 人 的 耐 力旅 行 能 培 养 人 的 耐 力
— — 迪 斯 累 里— — 迪 斯 累 里

三陟索尔海滩度假酒店三陟索尔海滩度假酒店 Samcheok Sol Beach Hotel & Resort Samcheok Sol Beach Hotel & Resort

三陟海洋铁路自行车三陟海洋铁路自行车 Daegwallyeong Sky Ranch  Daegwallyeong Sky Ranch 



Kuala Lumpur  IncheonDAY 1
Assemble in airport for flight to Korea. 

Incheon - Seoul  Jeju IslandDAY 2
★Jjimjilbang Experience 
Jjimjilbang is a unique Korean steam bath in which people 
release toxins while promoting physical health. 

Aewol Coastal Road
A western region tour starts by driving the Aewol-Hagwi Coastal 
Road drive, known as the most famous of all coastal roads.

Jeju Island  Udo IslandDAY 3
★Udo Island [Includes Ferry + Private Transfer in Udo Island] 
[Black Sand Beach] [Udo Peak] [Pass by Seobinbaeksa Beach]
A land that contains fertile soil, abundant schools of fish, 

and scenic sights; local heritages as well as natural attractions 
abound on the island, making it a miniature Jeju Island. 
※If the tour is unable to visit Udo Island, it will be replaced with Maze Park and 
Aqua Planet. 

★Hueree Natural Life Park 
Hueree Natural Park is very Jeju-like and very local park, enough 
to state it as little Jeju inside of Jeju. It is natural life experience 
park located at the end of Hallasan Mountain skirt.

[Seasonal Arrangement]
Feb - Mar : Apricot | Mar - Aug : Hydrangea

Sep - Oct : Pink Murphy | Nov - Dec : Camellia 

Jeju Island  Seoul -  
PyeongchangDAY 4

★DIY Ginseng Yogurt

★Mount Balwang [Includes Cable Car + Skywalk]
At an elevation of 1458 meters, this mountain range, which forms 
the backbone of the Korean Peninsula, ranks as the 13th highest 
in South Korea.

Pyeongchang - SamcheokDAY 5
Gangneung Jungang Market 
※Group arrival on 3-11 Jun will be replaced to Gangneung Danoje 
Festival.

Anmok Beach Cafe Street  [Includes 1 cup of coffee or juice] 

★ARTE Museum 
ARTE Museum Valley Gangneung, located by Gyeongpo Lake, 
is the 3rd immersive media art exhibition presented by d’strict, a 
digital media design company. 

★Samcheok Ocean Rail Bike [4pax per cart] 
Samcheok Ocean Rail Bike is the one and only coastal rail bike in 
Korea and it runs on 5.4km-long double tracks through beautiful 
rocks and special type of pine trees called Gomsol (Bear Pine). 

Samcheok - SeoulDAY 6
Ikseondong
※Group arrival on 25 Oct - 10 Nov, will replaced with Seoul Fortress Ginkyo 
Path.

★Changdeokgung
The 2nd royal villa built following the construction of 

Gyeongbokgung in 1405. 

★Hangang River Boat Ride

SeoulDAY 7
Compulsory Shopping Stops
[Ginseng Outlet] [Healty Liver Shop] [Cosmetic Duty Free]

Dongdaemun

Seoul - Incheon  Kuala LumpurDAY 8
Local Products & Souvenir Store

Transfer to airport for flight back home. 
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Note: ★ Entrance fees Included ; Sightseeing stop
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济州岛济州岛
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[EXPERIENCE] 
The only Coastal Rail Bike in Korea: Samcheok Ocean Rail Bike | 
Relief Toxins: Jjimjilbang Experience | DIY Activity: Ginseng Yogurt 

[ATTRACTIONS] 
Mini Jeju: Udo Island
One of the Five Palaces in Seoul: Changdeokgung 
K-Drama Filming Location: Mount Balwang | IG Hot Spot: Ikseondong 

[ENJOY] 
Private Transfer in Udo Island
Seasonal Arrangement: Hueree Natural Life Park
Enjoy Night View along Hangang River: Hangang River Boat Ride

[GOURMET] 
Must Eat: Bossam | Black Pork Bulgogi
High-Cost Meal: King Crab Set | Abalone Claypot Rice | Grilled Hairtail
Local Menu: Black Chicken Ginseng Soup | Icheon Steamed Rice Set

For Agent Use Only:

[体验]
韩国唯一沿海铁路自行车: 三陟海洋铁路自行车
促进排毒: 汗蒸幕
DIY活动: 人参优格

[景点] 
迷你济州岛: 牛岛 | 五大宫殿之一: 昌德宫
韩剧拍摄地: 发旺山 | IG打卡圣地: 益善洞

[享受]
牛岛包车观光 | 季节性赏花: 休爱里自然生活公园 | 
欣赏汉江夜景: 汉江船游

[品尝]
当地必吃: 韩式卷五花 | 济州烤黑猪肉
高餐标: 帝王蟹套餐 | 鲍鱼砂锅饭 | 烤带鱼
当地人菜单: 乌鸡蔘鸡汤 | 利川米饭套餐

行程亮点 HIGHLIGHTS

天数 DAYS 早餐 BREAKFAST 午餐 LUNCH 晚餐 DINNER 特选酒店 SELECTED HOTELS

1 - - - On Board

2 机上用餐 
On Board 

韩式卷五花
Bossam

鲍鱼砂锅饭+瓦砾鱼
Abalone Claypot Rice + 

Grilled Tile Fish 济州岛海洋套房酒店 或 同级
Jeju Ocean Suites Hotel or Similar

3 酒店 Hotel 烤带鱼+海胆汤
Grilled Hairtail + Sea Urchin Soup

济州烤黑猪肉
Black Pork Bulgogi

4 酒店 Hotel 利川米饭套餐
Icheon Steamed Rice Set

韩式鱿鱼炒肉
Osam-bulgogi

洲际酒店阿尔卑斯平昌度假村 或 同级
Intercontinental Alpensia Pyeongchang 

Resort or Similar

5 酒店 Hotel 现金卷 [韩币10,000]
Cash Voucher [KRW 10,000]

韩式烤肉
Korean BBQ

三陟索尔海滩度假酒店 或 同级
Samcheok Sol Beach Hotel & Resort or Similar

6 酒店 Hotel 自理
Own Arrangement

乌鸡蔘鸡汤
Black Chicken Ginseng Soup 

诺富特大使首尔东大门酒店 或 同级
Novotel Ambassador Dongdaemun Hotel or Similar

7 酒店 Hotel 帝王蟹套餐
King Crab Set

自理
Own Arrangement

特定出发日期  Selected Departure Date:
首尔大使费尔蒙酒店 或 同级

Fairmont Ambassador Seoul or Similar

8 乌冬面- 马航 / 酒店用餐 - 韩航 (如乘搭韩航午餐自理)
Udon Noodles for MH / Hotel Breakfast for KE (Lunch on Own Arrangement for KE group)

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATION

Updated Date: MAR 2024

Korea Tours - Additional Terms & Conditions:
1.	 Tours are conducted in Mandarin.
2.	 Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
3.	 Tour fare quoted is for MALAYSIAN,  non-Malaysian surcharge applied.
4.	 Compulsory Shopping Stops - All tour members are required to visit the compulsory 	
	 shopping stops (approximately 1 hour) but are not obligated to purchase anything.  	
	 AVC reserves the right to collect a penalty of RM600 per person should any tour 	
	 member fail to visit the specified shopping stops.

韩国团 - 附加条规:
1．所有行程以中文讲解为主。
2．三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。
3．团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。
4．指定购物站 - 所有团员必须停留在指定的购物站约1小时，但不强制购买任何商品。若任何团员

没有停留在有关地点，蘋果旅游有权利征收600令吉/人的款项。

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least 
six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been 
acquired.
Travel Insurance - It’s essential that you take out a comprehensive travel insurance before 
travel.

Terms & Conditions:
1. 	 Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2.	 AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to 

unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force 
majeure.

3.	 AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in 
any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make 
corrections as required.

4. 	 Every person participating in AVSB’s tours shall travel at his/her own risk. AVC shall not be 
held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or 
changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

5.	 For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations.
my/web/terms.php

6. 	 All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacation Sdn Bhd

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。 

条规:
1.	 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
2.	 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间，蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
3.	 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并

且保留更正的权利。
4.	 每位参与蘋果旅遊团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通

延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，蘋果旅遊一概不负责，旅客
需自行负责额外的费用。

5.	 详情条规，请参阅单据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php
6.	 以上图片仅供参考，请以实物为准。 

03-2705 8218
快来聊一聊  LET’S HAVE A CHATAPPLE VACATIONSAPPLE VACATIONS


